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Stopp nedjustering av 
intensivnivå ved Kirkenes 
sykehus! 
Vedtatt i stiftelsesmøte 4.12 2022 

Etter at Stortinget gjorde sitt vedtak om å heve intensivnivået ved Kirkenes til nivå 2 – og midt 
i pandemien – valgte Finnmarkssykehuset å oppgradere Kirkenes sykehus for egne 
budsjettmidler. Sykehuset ble oppgradert fra nivå 1 til nivå 2 uten at det fulgte midler med. Da 
Helse Nord gjorde en undersøkelse i våren 2022 fant de at Kirkenes hadde tilstrekkelig 
beredskap, og regjeringen så derfor ikke grunn til at man i statsbudsjettet skulle styrke 
sykehuset til nivå 2. Det er derfor ikke foreslått i statsbudsjettet. Det kom imidlertid ikke 
frem at dette er en oppgradering Finnmarkssykehuset har finansiert oppgraderingen av egne 
midler. 

Når nå regjeringen likevel ikke vil øke avdelingen til nivå 2 har ikke lenger sykehuset råd til å 
finansiere denne styrkingen. Sykehuset vil da falle tilbake til nivå 1 med betydelig lavere 
beredskap. Regjeringen har med andre ord tolket situasjonen på feil grunnlag, og dette må 
rettes opp, slik at sykehuset får midler til å drifte på intensivnivå 2. 

Senest i juni 2021, bare noen snaue måneder før hun selv tok over som helseminister, stilte 
Ingvild Kjerkol skriftlig spørsmål i Stortinget hvor hun etterlyste status i saken.  

Finnmark SV vil: 

• At SV på stortinget skal legge press på regjeringa om å følge opp vedtak om å 

definere Kirkenes sykehus som intensivnivå 2. Dette ble vedtatt i Stortinget med 

stemmer fra AP, SV og SP i mai 2020, 12 millioner årlig 

 


